
Het verhaal van de N-VA is er een van steden en  
gemeenten waar Vlamingen zich thuis voelen. 

Waarin u zich veilig voelt en waar onze manier van 
leven beschermd wordt.

Waar het gemeentebestuur uw belastinggeld beheert 
zoals een goede huisvader of -moeder dat zou doen.

En waar de N-VA welvaart creëert voor burgers, voor 
bedrijven, voor Vlaanderen.

Word nu lid 
van de N-VA!

www.n-va.be/word-lid

Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

THUIS IN 
HERENTALS
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Pascal Van Nueten: uw kandidaat-burgemeester
Wij zijn allemaal thuis in Herentals, Noorderwijk en Morkhoven. Het is waar we wonen, leven, werken. Onze kinderen gaan hier 
naar school. We genieten van alles wat onze stad te bieden hee� : de natuur, het verenigingsleven, het historische centrum, de 
vele evenementen, het landelijke karakter van Noorderwijk en Morkoven. Hier zijn we thuis. En daar zijn we � er op. 

Als eerste schepen en kopman van dé volkspartij van Herentals 
heb ik de voorbije zes jaar meegebouwd aan die thuis. Mijn 
N-VA-collega’s en ik hebben dat met ambitie en de grootste zorg 
gedaan:

•    We openden de Kunstencampus waar we elke week meer dan 
2.300 leerlingen verwelkomen.

•    Onze sportclubs, scholen en verenigingen uit Noorderwijk en 
Morkhoven komen na de zomer thuis in een gloednieuwe sporthal.

•    We maakten werk van veiliger en vlotter fi etsen dankzij de 
invoering van de fi etszone in het centrum.

•    De Kempische Heuvelrug en de Netevallei zullen uitgroeien tot de 
toeristische trekpleisters om mensen van buiten Herentals onze 
stad en landelijke deelgemeenten te laten ontdekken.

•    We tekenden de plannen uit op basis waarvan Herentals, 
Noorderwijk en Morkhoven de komende dertig jaar verder kunnen 
groeien en bloeien. 

Maar het werk is nog lang niet klaar. Daarom ben ik uw 
kandidaat-burgemeester. Ik wil blijven bouwen aan die thuis. 
En de lat hoger leggen voor onze stad. Meer ondernemers-

mentaliteit. Alle plannen liggen klaar. De schop moet in de 
grond. Wie mij kent, weet wat hij mag verwachten:

•  Geen grote woorden of loze beloftes, maar daden.
•  Geen ivoren toren, maar aanspreekbaar tussen de mensen.
•  Geen politicus uit Brussel, maar 100% inzet voor onze stad. 

Dat is voor mij de inzet van deze gemeenteraadsverkiezingen. 
En daarom vraag ik uw stem. Met uw steun maken we van 
Herentals een betere, veiligere en meer welvarende thuis. 

Bij de parlementsverkiezingen van 9 juni bleef de N-VA veruit de grootste partij in Herentals, Noorderwijk en Morkhoven. 
Bedankt aan al onze kiezers voor de steun. Als dé volkspartij van Herentals staat onze ploeg helemaal klaar voor de gemeente-
raadsverkiezingen van 13 oktober. 

5.760 keer bedankt!

“Het werk is nog lang niet 
klaar. Daarom ben ik uw 
kandidaat-burgemeester.”

Pascal Van Nueten
Uw kandidaat-burgemeester
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Nieuwe fi etszone sinds juli: 
bedankt om massaal mee 
te doen!
In juli ging de � etszone van start in delen van het stads-
centrum, Vogelzang en het eerste stuk van de Wuytsbergen. 
Schepen van Mobiliteit Eva Brandwijk: “We lanceerden de 
� etszone samen met de campagne #Ik Doe Mee. We riepen 
iedereen op om de � etszone te omarmen en samen te werken 
aan een veilige en aangename stad. Alle begin is moeilijk, 
maar uit een eerste evaluatie blijkt dat de Herentalsenaar 
massaal meedoet en ons stadscentrum een meer verkeers-
veilige plek aan het worden is. Bedankt daarvoor!”

Voor fi etsers blijven regels gelden

Het was dringend nodig om de fietsveiligheid in het stads-
centrum stevig aan te pakken. Eerder werd de maximumsnelheid 
in grote delen van het centrum al verlaagd naar 30 kilometer per 
uur. “Elke dag rijden duizenden gezinnen en scholieren door 
onze stad. De fietszone biedt zeker aan jonge fietsertjes de ruimte 
die nodig is om veilig te kunnen fietsen. In het centrum zijn veel 
straten sowieso te smal om op een veilige manier fietsers in te 
halen. De fietszone zorgt dus vooral voor duidelijkheid. We verla-
gen het tempo en verhogen de verkeersveiligheid. Fietsers worden 

trouwens niet ‘de baas’. Voor hen blijven alle verkeersregels 
gelden. Aan de politie werd gevraagd om ook daarop toe te zien.” 

Een verkeersveiligere thuis

“Verkeersveiligheid gaat over ons allemaal: over de mama die 
met haar kind naar school fietst, de automobilist die naar zijn 
werk rijdt, de opa die elke ochtend naar de bakker wandelt of de 
loper die in het centrum zijn rondje loopt”, besluit Eva. “Met het 
verlagen van de maximumsnelheid naar 30 kilometer per uur en 
met de invoering van de fietszone maken we ons stadscentrum 
voor hen allemaal een veiligere thuis.” 

MOve NOw: 
uw nieuwe sporthal voor Noorderwijk en Morkhoven
MOve NOw. Zo heet de nieuwe sporthal voor Noorderwijk en Morkhoven. De naam werd gekozen uit de tientallen suggesties 
die het stadsbestuur mocht ontvangen. Een duidelijke oproep om te bewegen. En dat met de twee beginletters van Morkhoven en 
Noorderwijk erin verwerkt. 

Onze sportclubs, scholen en verenigingen 
uit Noorderwijk en Morkhoven hebben 
er lang op moeten wachten. Maar na de 
zomer komen ze thuis in een gloednieuwe 
sporthal. De bouw van de sporthal was 
voor de N-VA een absolute prioriteit voor 
deze bestuursperiode. Vaak beloofd, maar 
nu staat ze er. 

De sportruimte is ongeveer dubbel zo 
groot als de vorige sporthal. Er komen 
negen badmintonterreinen, drie volley-
balterreinen, twee basketbalvelden, een 
zaalvoetbalterrein, zes grote kleedkamers 
en sanitair. In de grote inkomhal kunnen 
kleine activiteiten plaatsvinden. 
Verenigingen 
kunnen terecht 
in de vergader-
zaal met keu-
ken. Perfect op 
maat van onze 
inwoners.

Onze drie schepenen inspecteren samen met Noorderwijkenaren Rikkert Van Bauwel 
en Gina Aertgeerts de werkzaamheden bij de nieuwe sporthal MOve NOw.

U doet massaal mee aan onze fi etszone. Bedankt om van 
ons stadscentrum een verkeersveiligere thuis te maken! 
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Beleidsplannen Ruimte en Mobiliteit leggen de toekomst 
van Herentals, Noorderwijk en Morkhoven vast
Na jaren van studies, openbare onderzoeken en inspraak-
momenten is het beleidsplan Ruimte en het Mobiliteitsplan 
klaar. “Weeral een plan, denkt u dan. Maar dit is echt belang-
rijk”, leggen schepenen Pascal Van Nueten en Eva Brandwijk uit: 
“Hoe moeten Herentals, Noorderwijk en Morkhoven eruitzien 
in 2050? Waar en hoe gaan we wonen, ons verplaatsen, werken, 
leven en ontspannen ... Kortom: met deze twee plannen leggen 
we de toekomst van onze stad en haar deelgemeenten vast.”

“We zitten met enorme uitdagingen. Mensen worden ouder en 
gezinnen kleiner. We verwachten een meer duurzame mobiliteit 
en zijn het beu om ons overal vast te rijden. De klimaatverande-
ring zorgt zowel voor wateroverlast als voor hittestress. Om dat 
allemaal goed georganiseerd te krijgen, moeten we plannen maken 
voor de komende dertig jaar. En dat hebben we nu gedaan. Samen 
met heel wat inwoners die de voorbije twee jaar hun zeg deden 
tijdens verschillende info- en inspraakmomenten. Dit is voor alle 
duidelijkheid geen plan van het stadsbestuur, maar een plan van 
ons allemaal”, besluiten Eva en Pascal. 

#HerentalsBruist
Niemand kon er de voorbije twee maanden naast kijken. 
Herentals Bruist! Een hele zomer was er van alles te beleven 
op en rond onze Grote Markt. Van gezellige optredens en 
grote concerten tot bruisende markten en sport en 
ontspanning. En als klap op de vuurpijl natuurlijk een 
nieuwe geslaagde editie van Herentals Fietst en Feest. Dank 
aan alle partners die er mee een succes van maakten.

Pop-ups vinden alsnog 
nieuwe locatie
Omwille van verstrengde wetgeving was het even zoeken, maar 
uiteindelijk telt onze stad ook deze zomer twee mooie pop-up 
zomerbars: eentje aan de Augustijnenlaan en eentje aan de 
jachthaven. Schepen van Toerisme Stefan Verraedt legt uit: 
“De Raad van State laat enkel nog pop-ups toe in woon- 
of recreatiegebied. Dat zorgde voor pro-
blemen bij enkele van onze vertrouwde 
locaties. Om die reden staat de pop-up 
aan de jachthaven ook niet langer op 
de landtong langs het water, maar op 
de vroegere zandparking. Enerzijds 
jammer, maar toch tevreden met het 
eindresultaat.”

Stefan Verraedt 
Schepen van Toerisme

We tekenden de plannen uit op basis waarvan 
Herentals, Noorderwijk en Morkhoven de komende 
dertig jaar verder kunnen groeien en bloeien.”

Eva Brandwijk en Pascal Van Nueten


